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ضرورت نگاه ویژه حوزه خدمات 
شهر به ساماندهی پسماند، نخاله های 

ساختمانی و سگ های بلاصاحب
رییس کمیســیون ســامت، محیط زیست و خدمات 
شهری شــورای اسامی شــهر کرج گفت: روزانه ۷۰۰ 
زباله در کرج تولید می شود.به گزارش پایگاه خبری کرج 
امروز، جواد چپردار در اولین جلسه هم اندیشی روئسای 
کمیسیون های خدمات شهری شوراهای اسامی شهر و 
معاونین خدمات شــهری شهرداری های استان البرز در 
خصوص اولویت برنامه های ســازمان پسماند، وضعیت 
جاری و واقعیت های این حوزه اظهار داشت: سهم  روزانه 
تولید زباله کانشــهر کرج ۷۰۰ تن است.وی ادامه داد: 
هر چند سرانه تولید زباله در این شهر بالاتر از میانگین 
دیگر شهرهای کشور نیست ولی استقرار چهار درصد از 
جمعیت در یک درصد از جغرافیای کشور و افزایش بی 
رویه جمعیت در استان و سنتی بودن شیوه های تجمیع، 
انباشت یا دفن زباله، نیاز به بهره مندی از تکنولوژی های 
نوین در امحای این میزان از زباله و اســتحصال انرژی با 
حفظ پاکیزگی هوا و محیط زیســت به نیازی ضروری 
تبدیل کرده است.رییس کمیســیون سامت، محیط 
زیست و خدمات شــهری شورای اسامی شهر کرج به 
استقرار و تاسیس کارخانه زباله سوز اشاره و افزود: قرارداد 
با شرکت های مجرب و کارآمد می تواند به این ساماندهی 
منجر شود که اهتمام استاندار و پیگیری شورای اسامی 
کانشــهر کرج در همراهی و مشارکت سایر شهرهای 
اقماری اســتان البرز در آینده نزدیک این مهم را محقق 
می کند.چپردار بیان کرد: در جمع آوری، بازیافت و بهره 
مندی از پسماندهای ساختمانی که در شهر کرج میزان 
تولید و تجمیع  آن تا ۴۰۰ تن در روز می رســد، اقدام 
موثری جز جمع آوری و انباشــت نداشته ایم در صورتی 
که بازیافت نخاله و پسماند ساختمانی تا ۹۰ درصد امکان 
بهره مندی دوباره از این پســماند را ممکن می سازد که  
باعث ایجاد درآمدهای پایدار و ساماندهی سیما و منظر 
شهری می شــود.عضو شور ای اسامی شهر کرج تاکید 
کرد: در معضل تراکم و پراکندگی سگ های باصاحب 
در شهر کرج و سایر شهرهای استان به مرز بحران رسیده 
 ایم و اگر چاره یا اتخاذ تصمیم علمی در این موضوع فارغ 
از حواشی، احساسات و یا حتی منفعت طلبی های مستتر 
اتخاذ نشــود آثار زیستی یا اکوژیک این معضل و انتشار 
و شــیوع بیماری های عفونی و انگلی مشترک با انسان 
سامت شــهروندان این استان تهدید و  مخاطرات غیر 
قابل جبران را تشــدید خواهد کرد.وی خاطرنشان کرد: 
دســتورالعمل های جاری، تمایات احساسی، بهانه های 
حیوان دوســتی و در برخی موارد منفعت طلبی طریق 
موثر و کارآمد در این حوزه نیست و پروتکل های مشترک 
علمی شهرداری، شورا و سازمان دامپزشکی می تواند راه 
گشا باشد که مقدمات آن در کمیسیون سامت، محیط 
زیســت و خدمات شهری شورای اسامی شهر کرج در 
مشــارکت و همراهی سایر شــورا های اسامی شهر و 

شهرداری های استان البرز در دست اقدام است.

اعلام برنامه های هفته عقیدتی ارتش 
در فارس

 هماهنگ کننده عقیدتی سیاســی ارتش در فارس 
و کهگیلویه و بویراحمد بــا بیان اینکه ارتش را باید 
از بعد فرهنگــی، انقابی، مکتبی و قرآنی برای دفاع 
از کیان و نظام و نوامیس مســلمانان معرفی کنیم، 
گفت: ارتش با تمام توان از کیان نظام دفاع می کند. 
حجت الاســام عزیز رضایی در جمــع خبرنگاران، 
ضمن تبریک ســالروز تشــکیل ســازمان عقیدتی 
سیاســی ارتش به یمــن فرمان تاریخــی بنیانگذار 
انقاب اســامی ایران امام خمینی )ره( اظهار کرد: 
۲۴ مهر روز تاســیس ســازمان عقیدتی سیاسی در 
ســال ۵۸ به فرمان امام )ره( بوده و امســال چهل و 
سومین ســالروز عقیدتی سیاسی را پیش رو داریم.

او افزود: ســازمان عقیدتی سیاسی ارتش به منظور 
تقویــت ایمان و بصیرت عمیق دینی و سیاســی در 
ارتش جمهوری اسامی ایران پس از پیروزی انقاب 
تاسیس شد و این خود اهمیت فعالیت های فرهنگی، 
اجتماعی، قرآنی و بصیرت افزایی را نشــان می دهد.

هماهنگ کننده عقیدتی سیاســی ارتش در فارس و 
کهگیلویه و بویراحمد در مورد برنامه های این هفته، 
گفت: ســخنرانی فرماندهان نظامی که ســخنرانی 
روحانیــون و فرماندهان ارتش پیــش از خطبه های 
نماز جمعه یکی از آن برنامه ها بود که جمعه گذشته 
در ۸۰ شــهر برگــزار و لوح ســپاس فرماندهی کل 
ارتــش به ائمه جمعه تقدیــم و از رهمنودهای ائمه 
جمعه استفاده شــد.رضایی، برگزاری محافل قرآنی، 
غبارروبی گلزار شــهداء، دیدار با خانواده های معظم 
شهداء، برگزاری مسابقات متعدد فرهنگی و ورزشی، 
تجلیــل از فرماندهان پیشکســوت ارتــش از دیگر 
برنامه هــای این هفته عنــوان کرد.هماهنگ کننده 
عقیدتی سیاســی های ارتش در منطقــه فارس، با 
اشــاره به تداوم برگزاری مســابقات قرآنی در ارتش 
گفت: یکی از مواردی که ســازمان عقیدتی سیاسی 
ارتش در فارس از ابتدای تاســیس تاکنون با جدیت 
دنبال کرده برگزاری مســابقات قرآنی اســت.حجت 
الاسام رضایی افزود: طی ســال های اخیر تاکنون 
نیز تعــداد قابل توجهی از حافظــان و قاریان قرآن 
به جامعه معرفی شــده اند و در این زمینه وضعیت 
مطلوبی در استان حاکم است.او با بیان اینکه ارتش 
جمهوری اســامی ایــران را باید از بعــد فرهنگی، 
انقابی، مکتبی و قرآنی بــرای دفاع از کیان و نظام  
و نوامیس مســلمانان معرفی کنیم، خاطرنشان کرد: 
ارتش با تمام توان از کیان نظام دفاع می کند وگوش 
بــه فرمان فرمانده کل قواســت.رضایی تصریح کرد: 
چشم امید مردم به ارتش است و ارتش حافظ کیان 
انقاب اسامی و کشور ایران است و برای آن جناح، 
زبان و دین مرزی ندارد و آنچه مهم است حفاظت از 

سرزمین مقدس اسامی است.

خبر

کرمانشاه امسال مشکلی برای تامین گاز 
مصرفی در ایام سرد سال ندارد 

مدیرعامل شــرکت گاز اســتان کرمانشاه گفت: 
با توجــه به برنامه هــای تمهیداتــی و نگهداری 
شبکه ها، هیچگونه مشــکلی برای خدمات رسانی 
به هم اســتانی ها در ایام سرد ســال نداریم. ناصر 
حســینی سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه با 
اشاره به اینکه امســال ۶۶۰ میلیارد تومان اعتبار 
برای اجرای طرح های در دســت انجام اختصاص 
یافته از تاش این شرکت برای اتمام گازرسانی به 
شــهر ریجاب خبر داد. وی ادامه داد: شرکت گاز 
استان با گازرســانی به ۳۰ شهر و یک هزار ۸۷۵ 
روستا در سطح اســتان در حال تداوم گازرسانی 
در شهرها و روستاهای باقی مانده است.سرپرست 
شرکت گاز استان کرمانشاه ضریب نفوذ جمعیت 
شــهری بهره مند از گاز را ۹۵.۶ درصد اعام کرد 
و گفت: ضریب نفوذ جمعیت روســتایی اســتان 
۸۶.۱ درصد اســت. با پایان عملیات گازرسانی به 
شهر ریجاب که در دست اقدام است ضریب نفوذ 
شــهری اســتان به ۹۹.۹ در پایان سال و ضریب 
نفوذ روستایی به ۹۱ درصد خواهد رسید.حسینی 
تعداد روســتاهای در دســت اجرا گازرسانی طی 
ســال جاری را ۱۷۸ روســتا عنوان کرد و افزود: 
تعداد ۷۴ روســتا در مرحله پیمان سپاری و ۲۱۳ 
روســتا هم در دست طراحی اســت که در سال 
آینده عملیات گازرســانی آن ها انجام خواهد شد. 
وی اضافه کرد: در بخش صنایع تا به امروز ۲ هزار 
و ۹۶۰ واحد صنعتی از نعمت گاز بهره مند شدند 
و ۱۱۴ واحد در دســت اقدام و است و این شرایط 
مهیا است که واحدهای صنعتی با مراجعه به این 
شــرکت در کمترین زمان ممکــن از نعمت گاز 
بهره مند شوندحسینی در خصوص اقدامات انجام 
شــده در فصل سرد ســال، با توجه به برنامه های 
تمهیداتی و نگهداری شــبکه ها هیچگونه مشکلی 
برای خدمات رســانی به هم استانی ها در ایام سرد 

سال نداریم.

معاون استانداری فارس:
گردشگری راهکاری برای مقابله با اثرات 

خشکسالی است
  معــاون هماهنگــی امور زائرین و گردشــگری 
اســتانداری فارس با اشــاره به اثرات خشکسالی 
ســنوات گذشــته بر زندگی مردم به ویژه جامعه 
روســتایی و عشــایری، توجــه بــه ظرفیت های 
گردشــگری را راهکاری بــرای مقابله بــا اثرات 
خشکســالی دانســت. محمد فرخ زاده در حاشیه 
روســتاهای  از  یکــی  در  عشــایری  جشــنواره 
عشایرنشــین فارس، توجه به انتظــارات جامعه 
عشــایری را مهم دانســت و گفت: ایجــاد انگیزه 
و توجه بــه مطالبــات به حق جامعه عشــایری 
می توانــد زمینه اتحاد ملی و نقش بخشــی اقوام 
در اداره استان در زمینه های اقتصادی، اجتماعی 
و فرهنگی، سیاســی و امنیتی را به دنبال داشته 
باشــد.فرخ زاده، حلقه مفقوده زندگی شــهری را 
بی هویتی نشــات گرفته از نسخه های غیر بومی 
و غیر ایرانی دانســت و افزود: گسست بین نسلی 
و بحران های هویتی به ویژه در نســل نوجوان که 
بــا فناوری های نوظهور مانوس شــده اند افزایش 
یافته و این پدیده ناشــی از کم توجهی به میراث 
ناملموس و میراث فرهنگــی معنوی بوده و لازم 
اســت متولیان فرهنگی تدابیــر لازم برای انتقال 
داشــته های غنی نسل های گذشته به نسل جدید 
به زبان روز و متناسب با ذائقه جوانان بیندیشند.

معــاون هماهنگــی امــور زائرین و گردشــگری 
استانداری فارس در جریان ارائه تحقیقات تاریخی 
و میدانی یکــی از فرهیختگان محل، در خصوص 
تاریخچه روســتای شــرف آباد بر حفظ و صیانت 
از منابع طبیعی، محیط زیست و میراث فرهنگی 
تاکید کرد.فــرخ زاده همچین طی بازدید از چند 
نمایش عشــایری و نمایشــگاه تولیدات عشایر و 
اقامتگاه های بوم گردی، تاکید کرد: خشک سالی، 
آینده اســتان را با خطر مواجه کــرده و راه برون 
رفت از این بحران زیست محیطی اولا تغییر الگوی 
مصرف و ثانیا توجه و توســعه گردشگری خصوصاً 
متکی بر داشــته های فرهنگی و قومیتی است.او 
عنوان کرد: تولید اقام سالم توسط عشایر و ارائه 
به مردم و جذب گردشــگر و اقامت در خانه های 
بوم گردی و آشــنا نمودن جوامع شهری با زیست 
بوم های روســتایی می توانــد رویدادهای زیبایی 
را رقــم بزند و نهایتاً موجــب رونق اقتصادی این 
منطقه خواهد شــد. معاون گردشگری استانداری 
فارس همچنین در بازدید از چند پروژه شهرستان 
مانند ســه چشــمه قدیمی در کنار سد ساسانی، 
شرایط را برای تهیه بسته و جذب سرمایه گذاری 

مورد ارزیابی قرار داد.

خبر

مدیرعامــل شــرکت دانش بنیــان »میهن 
پویش به نانو« گفت: دستاورد بسیار بزرگ 
شــرکت های دانش بنیان در اختیار داشتن 
دانش فنی اســت که می توانند متناسب با 
نیاز بومی محصولاتــی را تولید کنند تا در 
آینده کشــور از واردات بی نیــاز و نیازهای 

موجود تامین شود.
بهنــام بختیاری مقــدم متولد ســال ۷۳ و 
فارغ التحصیل دکترای عمومی دامپزشــکی 
از دانشــگاه شــهرکرد در گفت وگو با ایسنا 
اظهار کرد: ســال ۹۸ موفق به اخذ مدرک 
دکترای عمومی دامپزشــکی شــدم و جزو 
بودم،  درخشان  اســتعدادهای  دانشجویان 
 PHD موفق شــدم بدون کنکور در مقطع
در رشــته بهداشــت و بیماری های آبزیان 
ادامه تحصیل دهم.وی افزود: چندین عنوان 
تالیــف، ترجمه و مقــالات متعدد از من به 
چاپ رســیده و از ســال ۹۴ زیرنظر پارک 
علم و فناوری هسته فناور را تشکیل دادیم.

موسس شرکت دانش بنیان »میهن پویش 
به نانو« با اشاره به اینکه سه سال به صورت 
مســتقیم زیر نظر مرکز رشد پارک علم و 
فناوری استان فعالیت داشتیم، تصریح کرد: 
سلسله مراتب و ملزومات مورد نیاز را برای 
فناور شدن طی کردیم و از سال ۹۷ تاکنون 
جزو شرکت های فناور مستقر در پارک علم 

و فناوری هستیم.
بختیاری مقدم گفت: هدف اصلی تشــکیل 
شــرکت، تولید ارزش افــزوده از ضایعات 
بــوده که این ارزش افزوده را در محصولات 
مختلف بخش کشاورزی، دام، طیور و آبزیان 

و مواد و محصولات هایتک لحاظ کردیم.
وی بیان کرد: هدف گذاری شــرکت ما این 
بوده که بتواند از ضایعات ارزش افزوده ایجاد 
کند، زیرا بخش قابل توجهی از ضایعات در 
کشور با اســتفاده بود و این مساله معضل 
زیســت محیطی به همراه داشت که نگاه و 
رویکرد ما عاوه بر حذف معضات زیســت 
محیطی، تولید محصولاتی به همراه ارزش 
افــزوده و حذف خاهــای موجود از بخش 

کشاورزی بود.
مدیرعامل شــرکت »میهن پویش به نانو« 
با بیان اینکه کاهش هزینه های کشــاورزی 
هدف گذاری دیگر شرکت بوده است، توضیح 
داد: زمانی که کشاورز بتواند با هزینه کمتر 
محصولــی را تولیــد کند، قطعــا می تواند 
توسعه کسب و کار را به دنبال داشته باشد، 
از طرفــی رویکرد این شــرکت نســبت به 
عرضه محصولات در راستای کاهش شوری 
خاک و آب، افزایش جــذب عناصر خاک، 
کاهش مصرف کودهای کشــاورزی و تولید 
محصولات متعدد متناســب با نیاز کشــور 

بوده است.
بختیاری مقــدم  یــادآور شــد: در حــال 
حاضــر بخش کشــاورزی فعال ترین بخش 
شــرکت است که توانســتیم محصولاتی را 
انواع کودهای شــیمیایی،  در زمینه تولید 

مواد شــیمیایی، ســموم، محیط کشــت 
هیدروپونیک و خوراک دام، طیور و آبزیان 
بــه تولید انبوه رســانده و بــا برند تجاری 

بایوک به بازار عرضه کنیم.  
وی گفــت: در ابتــدا گاردی نســبت بــه 
پذیرفتن شــرکت های دانــش بنیان وجود 
داشــت، رفته رفته فرهنگ ســازی در این 
راستا صورت گرفت، به طوری که تقریبا در 
دهه ۹۰ فرهنگ ســازی شرکت های دانش 
بنیان شــکل گرفت، می توان گفت در این 
ســال ها فلســفه دانش بنیان بودن، الزامی 
بودن وجود این شرکت ها و کمک های آن ها 

به بخش صنعت مشخص شد.
موســس این شــرکت دانش بنیــان بیان 
کرد: حدودا از ســال ۱۴۰۰ طبق منویات 
مقام معظــم رهبری اندکــی حمایت ها از 
شــرکت های دانش بنیان جدی تر شــد و 
تقریبا دســتگاه ها در این راســتا به منظور 
دخالت در سیاست های کان کشور حرکت 
کردند، اما در حقیقت حمایت ها همیشــه 
در حــد جلســات و حرف بــوده و کمکی 
راهبردی و راه گشــا به جز مجموعه پارک 
علم و فناوری و بنیاد نخبگان در این مسیر 

مشاهده نشده است.
بختیاری مقدم در ادامه گفت: متاســفانه در 
حوزه کشــاورزی به جای حمایت از تولید 
داخل، بیشــترین حمایت ها از تولید خارج 
بوده که این موضوع همواره جزو چالش های 
با  دانش بنیــان  شــرکت های  پیــش روی 
مسئولان مطرح اســت، از طرفی محصولی 
کــه در داخل بــا کیفیت مناســب تولید 

می شود حمایتی از آن صورت نمی گیرد.
به گفته وی، طبق آمارها سالانه حدود ۴.۵ 
میلیون تن کود در کشــور استفاده می شود 
که تقریبــا ۹۹ درصد پایــه کودهای اوره، 

سوپر فسفات و سولوپتاس است که همگی 
کودهای شیمیایی هستند.

مدیرعامــل شــرکت میهن پویــش به نانو 
یادآور شــد: اوره به جز اینکــه به اقتصاد 
کشــور ضربــه وارد می کند، از ۳۰ ســال 
گذشــته به صورت یکنواخت، بدون تغییر 
و جایگزینی در صنعت کشــاورزی مصرف 
می شد که متاســفانه این مســاله موجب 
قلیایی شدن شــدید خاک کشاورزی و به 
دنبال آن کاهش جذب عناصر مفید شــور 

شدن آب و خاک می شود.
وی ادامــه داد: مصرف اوره بــا این حجم 
و مقدار موجب شــده باقی مانــده نیترات 
در محصــولات کشــاورزی افزایش یابد، از 
طرفی بسیاری از کشورها که استانداردهای 
مصــرف جزو اولویت های آن هاســت، برای 
واردات محصولات کشــاورزی، محصولاتی 
کــه نیترات بالایی دارنــد را نمی پذیرند و 
این امر موجب حــذف از بازارهای خارجی 
می شــود، همچنین باقی مانــده نیترات در 
محصولات کشــاورزی به سامت انسان اثر 

می گذارد.
بختیاری مقــدم با اشــاره بــه اینکه بخش 
کشــاورزی در جهت اصاح و بهیبنه سازی 
روش هــای آبیاری و اصاح الگوی کشــت 
پیــش رفتــه اســت، تصریح کــرد: آنچه 
نتوانستیم به سمت آن حرکت کنیم اصاح 
تغذیه و به زراعی بوده که متاسفانه برخاف 
دانشــگاه های خــوب و تربیــت نیروهای 
متخصص و نخبه همواره این خلأ احساس 
شــده که چرا نتوانستیم در بحث تغذیه به 

سمت تولید محصولات بهتر پیش رویم.
وی اضافه کرد: فلسفه شــرکت ما تولید و 
طراحی محصولات متناســب با نیاز بومی 
کشور در راســتای کاهش مصرف کودهای 

شیمیایی بوده است که از این طریق بتوان 
بازدهــی را افزایش و موجب حذف مضرات 

و عوامل نامطلوب کودهای شیمیایی شود.
موسس این شرکت دانش بنیان تاکید کرد: 
صرفا خارجی بودن یک محصول نمی تواند 
دلیل بر کیفیت باشد و می توان این ذهنیت 
را برای حمایت مســئولان از شــرکت های 
دانش بنیان ایجاد کــرد که در کنار دانش 
بومی موجود در کشور، شرکت های فناور و 
برطرف کننده  خاقی هستند که می توانند 

نیازهای بومی باشند.
وی افزود: اکنون برحسب وظیفه باتوجه به 
موقعیت ها و محصولات تولیدی متناســب 
با نیاز کشــور شــرکت های دانــش بنیان 
در صنایــع مختلــف پای کار آمــده و در 
میدان هســتند که در پارک علم و فناوری 
چهارمحال و بختیاری شرکت های متعدد و 
فناوری در بحث کشاورزی در زمینه اصاح 
بذر و نهال حضور و فعالیت دارند، همچنین 
شرکت های بسیار فعال و توسعه یافته ای در 
زمینه ادوات و تجهیزات کشــاورزی وجود 

دارد.
بختیاری مقدم بیان کرد: امید است باتوجه 
به نیازی که در کشــور احســاس می شود 
حمایت ها از شــرکت های دانش بنیان رنگ 
و بوی واقعی تری پیدا کند تا شــاهد رشد 
و شکوفایی این شرکت ها باشیم، مخصوصا 
بخش کشــاورزی که به عنوان خط مقدم 

تولید و اشتغال در کشور مطرح است.
وی خاطرنشــان کرد: از نظر من دستاورد 
بســیار بزرگ شــرکت های دانش بنیان در 
اختیار داشتن دانش فنی است که می توانند 
متناســب با نیاز بومی محصولاتی را تولید 
کنند تا در آینده کشــور از واردات بی نیاز و 

نیازهای موجود تامین شود.

مدیرعامل شرکت دانش بنیان »میهن پویش به نانو« مطرح کرد: 

 حمایت از شرکت های دانش بنیان
 گامی در جهت تولید محصولات باکیفیت

اتابک جعفری مدیرعامل شــرکت مهندسی آب و فاضاب 
کشــور، با صدور حکمی »حشمت الله عباسی« را به سمت 
مدیرعامل شــرکت آب و فاضاب اســتان مرکزی منصوب 

کرد.
بــه گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضاب اســتان 

مرکزی  در این حکم عنوان شــده :” بــا عنایت به مراتب 
تعهد، شایســتگی و تجارب مفید جناب عالی برای دو سال 
به عنوان عضو اصلی هیات مدیره و مدیرعامل شــرکت آب 
و فاضاب اســتان مرکزی منصوب می شوید.امید است با 
اتکال به نیروی لایــزال الهی، نصب العین قرار دادن تقوی 

و درایت کامل نســبت به مســئولیت خطیری که به عهده 
جنابعالی واگــذار می گردد و با بهره گیــری از امکانات و 
کارکنــان متعهــد و متخصص، در تحقق اهــداف و برنامه 
های شرکت و خدمت به مردم شریف استان مرکزی تحت 

رهبری مقام عظمای ولایت موفق و منصور باشید.”

انتصاب مدیرعامل جدید شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی

بزرگراه شهید دایی پور و بزرگراه شهید سرابیان کرمانشاه، 
با حضور استاندار و جمعی از مدیران استان کرمانشاه افتتاح 

شد. 
نادر نوروزی شــهردار کرمانشاه، در مراســم افتتاح این دو 
پروژه با اشاره به اهمیت این دو بزرگراه، گفت: طول این دو 
بزرگراه مجموعا شــش کیلومتر است که ۹۰۰ متر آن قبا 
انجام گرفته و مابقی آن ظرف ۴۵ روز اخیر اجرایی شــده 
اســت. وی افزود: این دو بزرگراه شــهرک های کیهانشهر، 
آریاشــهر، سجادیه، بسیج و روستای مرادآباد را از بن بست 

خارج کرده و به بزرگراه امام )ره( وصل می کند.
نوروزی تاکید کرد: این مسیرهای بزرگراهی ادامه دارد و در 
تاش هستیم یک رینگ نعلی شکل در شهر ایجاد کنیم که 
از آرامســتان جدید شروع شده و تا الهیه می رسد و از آنجا 
به پشــت شهرک دولت آباد متصل می شود. وی افزود: راه 
اندازی این رینگ می تواند نقش موثری در کاهش ترافیک 

شرق به غرب کرمانشاه داشته باشد.
شهردار کرمانشــاه خاطرنشــان کرد: زمان بندی فازهای 
مختلف این پروژه صورت گرفته و طبق آن پیش رفته و به 

تدریج فازهای پروژه به بهره برداری می رسد.
اعتصام فر معاون عمرانی شــهرداری کرمانشاه نیز در این 
مراســم اظهار کرد: معبــر بزرگراهی شــهید دایی پور به 
طول ســه کیلومتر بهشت زهرا)س( کرمانشاه را به شهرک 

آریاشــهر متصل کرده و بزگراه شهید سرابیان نیز به طول 
ســه کیلومتر کیهانشــهر را به بزرگراه امام)ره( متصل می 

کند.
معاون عمرانی شهرداری کرمانشاه خاطرنشان کرد: برای راه 
اندازی این دو مســیر بزرگراهی مجموعا ۳۹ میلیارد تومان 
هزینه شــده اســت. وی افزود: طول این دو مسیر مجموعا 
شش کیلومتر است که عملیات اجرایی آن حداقل شش ماه 
زمان نیاز داشت، اما خوشــبختانه با پیگیری های شهردار 
کرمانشاه و تزریق اعتبار مناســب توانستیم ظرف ۴۵ روز 

آن را اجرایی کنیم.
یک رینگ جدید در شهر در حال ساخت است

افشــین لر زنگنه معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری 
کرمانشــاه نیز در این مراســم با اشــاره به تقســیم شهر 
کرمانشاه به دو بخش جنوبی و شمالی توسط رودخانه »قره 
ســو« گفت: در حال حاضر ســه معبر محل اتصال شمال 
به جنوب شــهر هســتند و اگر در بحران هایی مانند سیل 
و زلزله مشــکلی برای این معابر ایجاد شــود، تردد شهر و 
اتصال شــمال به جنوب آن مختل می شود. وی افزود: در 
همین راستا راه اندازی معبر چهارم در دست مطالعه است 
که از غرب کرمانشاه به جنوبی ترین نقطه شهر که شهرک 
»پردیس است متصل شده و از آن به شرق شهر متصل می 
شــود و معبری که امروز شاهد افتتاح آن -مسیر بزرگراهی 
شــهید سرابیان- هستیم ادامه این مسیر در قسمت جنوب 

شرقی شهر و اتصال آن به بزرگراه امام )ره( است.
لرزنگنه گفت: این مسیر درادامه از طریق حافظیه به میدان 
نفت و ســپس به غربی ترین نقطه شهر متصل می شود و 
یک رینگ کامل در شــهر شــکل می گیرد. وی افزود: راه 
انــدازی این رینگ موجب می شــود در کنار کاهش زمان 
ســفر و بار ترافیک، شاهد نقش موثر آن در کاهش مصرف 
ســوخت و آلاینده های هوا باشــیم و امیدواریم این رینگ 

هرچه سریعتر تکمیل شود.

شهردار کرمانشاه خبر داد
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